# بيان *صحفي* Press Release



## Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. Completes Acquisition of Remaining 49% Stake in European Equipment Company W.L.L.

Doha, Qatar, 20 July 2025 – Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. ("Al Mahhar" or the "Company"), one of the leading services and specialized products providers to the energy and infrastructure sectors in the State of Qatar, Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. is pleased to announce the completion of its acquisition of the remaining 49% stake in European Equipment Company W.L.L. ("EEC")

EEC specializes in the sale and rental of construction machinery and equipment and is the exclusive distributor of the Wirtgen Group's road construction products in Qatar. Prior to this transaction, QFAB owned a 51% stake in EEC.

This acquisition forms part of Al Mahhar's strategic initiatives to enhance operational and financial control across its subsidiaries, streamline group governance, and reinforce its presence in the construction equipment sector.

The transaction was approved by the shareholders of Al Mahhar at the Extraordinary General Assembly held on 28 May 2025. The final purchase consideration was QAR 4 million.

Mr. Fahad Al Fardan, Chairman of Al Mahhar Holding, commented:

"The full acquisition of EEC reflects our continued commitment to strengthening our portfolio of operating subsidiaries and enhancing alignment

# شركة المحار القابضة ش.م.ع.ق. تستكمل الاستحواذ على الحصة المتبقية البالغة 49٪ في شركة يوروبيان اكيوبمنت ذ.م.م.

الدوحة، قطر، 20 يوليو 2025 – تُعلن شركة المحار القابضة ش.م.ع.ق. ("المحار" أو "الشركة")، إحدى الشركات الرائدة في تقديم الخدمات والمنتجات المتخصصة لقطاعات الطاقة والبنية التحتية في دولة قطر، عن استكمال عملية الاستحواذ على الحصة المتبقية البالغة 49٪ في شركة يوروبيان اكيوبمنت ذ.م.م. ("يوروبيان اكيوبمنت")، وذلك من خلال شركتها التابعة والمملوكة لها بالكامل، الشركة القطرية للحام وتجهيز الحديد ذ.م.م. ("كيوفاب")، ليصبح إجمالي ملكية كيوفاب في يوروبيان اكيوبمنت ("كيوفاب")، ليصبح إجمالي ملكية كيوفاب في يوروبيان اكيوبمنت

تختص شركة يوروبيان اكيوبمنت في بيع وتأجير معدات وآليات التشييد والبناء، وتمثل حصرياً منتجات مجموعة Wirtgen الألمانية لمعدات إنشاء الطرق في السوق القطري. وكانت كيوفاب تمتلك سابقاً حصة قدرها 51/ في الشركة.

تأتي هذه الصفقة ضمن إطار جهود شركة المحار الاستراتيجية لتعزيز السيطرة التشغيلية والمالية على الشركات التابعة، وتبسيط منظومة الحوكمة على مستوى المجموعة، وتعزيز حضورها في قطاع معدات البناء.

وقد تمت الموافقة على الصفقة من قبل الجمعية العامة غير العادية للمساهمين المنعقدة بتاريخ 28 مايو 2025، وبلغت قيمة الصفقة النهائية 4 ملايين ربال قطري.

وقال السيد فهد حسين الفردان، رئيس مجلس إدارة شركة المحار القابضة: "يعكس هذا الاستحواذ الكامل على شركة يوروبيان



across the Group. With full ownership, we are better positioned to drive performance, support governance efficiency, and create long-term value in a critical sector for Qatar's infrastructure development."

In this context, Al Mahhar reaffirms its full commitment to disclosing any material information in accordance with the requirements of the Qatar Financial Markets Authority (QFMA) and the Qatar Stock Exchange (QSE), in line with principles of transparency and regulatory compliance.

اكيوبمنت التزامنا المستمر بتعزيز أداء الشركات التشغيلية التابعة لنا، وتوحيد التوجه الاستراتيجي على مستوى المجموعة. إن الملكية الكاملة تتيح لنا تحقيق كفاءة أكبر في الحوكمة، وتعزيز القدرة التشغيلية، ودعم خلق القيمة على المدى الطويل في قطاع حيوي لنمو البنية التحتية في قطر".

وتؤكد شركة المحار في هذا الإطار التزامها الكامل بالإفصاح عن أية معلومات جوهرية وفقاً لمتطلبات هيئة قطر للأسواق المالية وبورصة قطر، وذلك في إطار الشفافية والامتثال التنظيمي.

#### **Important information**

This press release has been prepared by Al Mahhar Holding Company Q.P.S.C. (the "Company") for informational purposes only. This press release does not constitute an offer or invitation or solicitation of any offer to subscribe for or purchase any shares or other securities or a recommendation to invest in any shares or other securities. This press release is not intended to be relied upon as the basis for an investment decision, and is not, and should not be assumed to be, complete. It is provided for information purposes only.

Whilst the information in this document has been published in good faith, the Company does not provide any guarantees, representations, warranties or other assurances (express or implied) regarding the accuracy or completeness of this information. The Company, its affiliates and any of its or their respective directors, officers, partners, members, employees, agents or advisers assume no liability or responsibility and owe no duty of care for any consequences of any person acting in reliance on the information contained in this press release or for any decision based on it. The Company does not undertake to provide access to any additional information or to update this press release or to correct any inaccuracies which may become apparent.

Statements contained in this press release that are not historical facts are based on current expectations, estimates, projections, opinions and beliefs of the Company. Such statements involve known and unknown risks, uncertainties and other factors, and reliance should not be placed thereon. In addition, this press release contains "forward-looking statements." Actual events or results or the actual performance of the Company may differ materially from those reflected or contemplated in such forward-looking statements.

This press release has not been submitted to or approved by the securities regulatory authority of Qatar or any other state or jurisdiction.

## معلومات مهمة

تم إعداد هذا البيان الصحفي من قبل شركة المحار القابضة (ش.م.ع.ق.) ("الشركة") لأغراض إعلامية فقط. لا يشكل هذا البيان الصحفي عرضا أو دعوة أو التماسا لأي عرض للاكتتاب أو شراء أي أسهم أو أوراق مالية أخرى أو توصية بالاستثمار في أي أسهم أو أوراق مالية أخرى. لا يقصد من هذا البيان الصحفي الاعتماد عليه كأساس لقرار الاستثمار ، وهو ليس كاملا ولا ينبغي افتراض أنه مكتمل. يتم توفيره لأغراض المعلومات فقط. يخضع أي استثمار لمخاطر مختلفة ، لم يتم تحديد أي منها هنا. يجب النظر بعناية في جميع هذه المخاطر من قبل المستثمرين المحتملين قبل اتخاذ أي قرار استثماري.

في حين أن المعلومات الواردة في هذا المستند قد تم نشرها بحسن نية ، فإن الشركة لا تقدم أي ضمانات أو ضمانات أو تأكيدات أخرى (صريحة أو ضمنية) فيما يتعلق بدقة أو اكتمال هذه المعلومات. لا تتحمل الشركة والشركات التابعة لها وأي من مديرها أو مسؤولها أو شركائها أو أعضائها أو موظفها أو وكلائها أو مستشارها أي التزام أو مسؤولية ولا تدين بأي واجب رعاية لأي عواقب لأي شخص يتصرف بالاعتماد على المعلومات الواردة في هذا البيان الصحفي أو لأي قرار يستند إليه. لا تتعهد الشركة بتوفير الوصول إلى أي معلومات إضافية أو تحديث هذا البيان الصحفي أو تصحيح أي أخطاء قد تصبح واضحة.

تستند البيانات الواردة في هذا البيان الصحفي والتي ليست حقائق تاريخية إلى التوقعات والتقديرات والتوقعات والآراء والمعتقدات الحالية للشركة. وتنطوي هذه البيانات على مخاطر معروفة وغير معروفة، وشكوك وعوامل أخرى، ولا ينبغي الاعتماد عليها. بالإضافة إلى ذلك، يحتوي هذا البيان الصحفي على "بيانات تطلعية". قد تختلف الأحداث أو النتائج الفعلية أو الأداء الفعلي للشركة ماديا عن تلك المنعكسة أو المتوخاة في هذه البيانات التطلعية.

لم تتم الموافقة على هذا البيان الصحفي من قبل هيئة تنظيم الأوراق المالية في قطر أو أي دولة أو ولاية قضائية أخرى.

